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7.6.- Obilježena slava opštine 
 
Opština Prijedor i crkva Svete Trojice 
proslavili su juče krsnu slavu sv. Trojica-
Duhove. Obilježavanje praznika počelo je 
u subotu naveče kada je u pomenutom 
crkvenom hramu održan koncert duhovne 
muzike u kome su učestvovali  Izvorna 
grupa  „ Gora“  iz Banja Luke i Hor  
SPCPD „ Vila“ iz Prijedora. 
 Praznovanje je nastavljeno juče  u crkvi 
svete Trojice gdje je u jutarnjim časovima 
služena sveta liturgija. Potom je delegacija 
opštine Prijedor na čelu  sa  načelnikom 
opštine Markom Pavićem položila vijence 
na centralno Spomen obilježje „ Za krst 
časni“. Obred lomljenja slavskog kolača  i 
slavski ručak obavljen je u prisustvu  
načelnika susjednih potkozarskih oština te 
brojnih zvanica iz privrednog  i društveno-
političkog  života grada  u Hotelu „ 
Prijedor“. 

 
 
Čestitajući građanima opštine i 
sveštenicima hrama Svete Trojice  krsnu 
slavu , načelnik Pavić je istakao vidljive 
pomake u razvoju grada kao otvorenog 
grada prema svim ljudima dobre volje koji 

žele da zajedno grade bolju budućnost za 
generacije Prijedorčana koje dolaze. 
-Prijedor je grad koji ima perspektivu, koji 
ima mudre i obrazovane ljude, ali i svoj cilj 
i perspektivu razvoja i mi samo treba da 
slijedimo tu viziju, rekao je Pavić. 
On je dodao da smatra da ćemo takvim 
radom  našim potomcima ostaviti  djelo 
kojega se nećemo stidjeti. 
 
Podsticaji za poljoprivredu 
 
Prijedorska opština izdvojiće  ove godine 
475 hiljada KM budžetskih sredstava  na 
ime podsticaja  razvoja poljoprivrede.Šef 
Odsjeka za unapređenje poljoprivrede  
Tatjana Marić  potvrdila je  da će najveći 
dio sredstava, oko 250 hiljada KM  biti 
upotrijebljen u svrhu garancija za kredite 
malim i srednjim preduzećima  i licima  
koji se bave poljoprivrednom 
proizvodnjom i subvencionisanje  kamata. 
-Maksimalno kreditno zaduženje  može 
iznositi 50 hiljada KM, dok će 
subvencionisana kamata iznositi  jedan 
odsto , a kreditna sredstva će se moći  
koristiti za kupovinu  i  uređenje  
poljoprivrednogzemljišta,kupovinu, 
izgradnju  ili preuređenje  poslovnih 
objekata , kupovinu potrebne opreme ili za  
finansiranje obrtnih sredstava, kazala je 
Marićeva. 
Ona je dodala da se  od sredstava u visini  
od blizu pola miliona KM planira  izdvojiti  
100 hiljada KM  za podsticaj razvoju  
stočarstva  i to uzgoju goveda,svinja,ovaca 
i pčelarstva,te za isplatu  subvencija  za 
registrovanje  poljoprivredne djelatnosti. 
-Za unapređenje  voćarske 
proizvodnje,naročito za podizanje novih  
zasada jabuke,šljive,oraha i 
lješnjaka,planira se izdvojiti  25 hiljada 
KM.Sredstva u iznosu  od 15000 KM  
namjenjena su za podsticaj  razvoja 
plasteničke proizvodnje  povrća i 
cvijeća,dok  je 30 hiljada KM  namjenjeno  
za isplatu  regresa  za obnovu  
poljoprivredne mehanizacije, kazala je 
Marićeva. 
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Ona je potvrdila da  ukoliko  svi 
zainteresovani za kredite i podsticajna 
sredstva žele i  ostvariti pravo na 
njih,moraju ispuniti  i određene uslove  u 
zavisnosti  kojom se granom poljoprivrede  
bave ,ili se namjeravaju  njima baviti. 
Ove godine  se iz  predviđenih  sredstava 
planira  izdvojili 25 hiljada KM  za budući  
Centar za edukaciju poljoprivrednih  
proizvođača. Prijedorska opština  raspolaže  
sa 48.398 hektara   poljoprivrednih 
površina  što predstavlja  53,64%  njenih 
ukupnih  zemljišnih površina.  
 
Konkurs za povratnike 
 
Opština Prijedor objavila je javni poziv za 
korišćenje sredstava za podršku održivom 
povratku, kojim je predviđena raspodjela 
71.000 KM iz budžeta opštine.Konkurs, 
koji je objavljen  u lokalnom listu i na sajtu 
opštine, predviđa   dodjelu  po 1.000 KM 
za sedam korisnika za osnivanje i 
registraciju djelatnosti, adaptaciju prostora 
i nabavku opreme .Za nabavku plastenika 
planirano je ukupno 12.000 KM ili po 
1.500 KM za osam povratnika.Po  šest 
povratnika trebalo bi da dobiju   po 2.000 
KM za nabavku materijala za izgradnju 
štala, nabavku junadi ili steonih junica, te 
mašina za poljoprivrednu proizvodnju, za 
šta je ukupno predviđeno 36.000 KM.Za 
kupovinu sadnica voća namijenjeno je 
7.000 KM ili po 1.000 KM za sedam 
korisnika.Sa 1.500 KM biće podržano šest 
povratnika koji žele da kupe opremu za 
sušenje gljiva, voća, ljekovitog bilja i 
povrća.Javni poziv za dodjelu sredstva 
povratnicima biće otvoren 20 dana, a 
prijave se podnose u  službi protokola 
opštine Prijedor. 
 
22.6. Preduzetnički inkubator  
 
Na prostoru bivše kasarne juče je  otvoren  
novi  proizvodni  prostor u preduzetničkom 
inkubatoru čime je  završena druga faza 
projekta ''Razvoj preduzetničkog 
inkubatora'' u čiju adaptaciju i uređenje su 

Evropska komisija i opština Prijedor  
investirali  280.979 eura. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
zahvalio je Evropskoj komisiji koja je 
prepoznala nastojanja opštine da podrži 
razvoj preduzetništva. 
- Inkubator je prilika i mjesto da se novi 
ljudi obuče u biznisu, ali i da se otvore 
nova radna mjesta jer je naš najveći 
problem zapošljavanje i nastojimo da na 
svaki način smanjimo broj nezaposlenih, 
naglasio je Pavić dodajući da je ovo jedan 
koristan  vid  obuke poslodavaca i radnika 
za veće poslovne poduhvate. 
Šef sekcije operacija za ekonomski razvoj i 
prirodne resurse pri Delegaciji Evropske 
komisije u BiH Johan Hese naglasio je da 
je ovaj projekat dio velikog programa 
razvoja privatnog sektora u BiH za koji je 
izdvojeno 10 miliona  eura. 
 

 
 
-Ovo su veoma značajni projekti   u 
infrastrukturi  za koje smatramo da će  
privatnom sektoru omogućili 
prevazilaženje  postojeće ekonomske krize, 
kazao je Hese. 
Projekat je implementiran proteklih 18 
mjeseci i obuhvatio  je rekonstrukciju dva 
postojeća objekta u krugu preduzetničkog 
inkubatora, čime je dobijeno pet poslovnih 
prostora ukupne površine 688 metara 
kvadratnih, koji   su pripojeni na 
vodovodnu, kanalizacionu i telefonsku 
mrežu, a montirana je i nova trafostanica, 
te izgrađena neophodna saobraćajna 
infrastruktura. 
Projekat '' Razvoj preduzetničkog 
inkubatora'' usmjeren  je na podršku 
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razvoju početnih biznisa u preduzetništvu, 
kojim su stvoreni uslovi za rad pet novih 
preduzetnika i preduzeća i zapošljavanje 
20 radnika. 
Predstavnik Evropske komisije je najavio 
mogućnost investiranja i treće faze ovog 
projekta izgradnja novih objekata površine 
1000 kvadratnih metara. 
 
Otvorena ambulanta porodične 
medicine u Bistrici 
 
U Bistrici kod Prijedora otvorena je 
ambulanta porodične medicine u čiju je 
izgradnju i opremanje uloženo oko 60.000 
KM. Direktor prijedorskog Doma zdravlja 
Mladen Miodragović potvrdio je da je ovo 
prva izgrađena ambulanta porodične 
medicine. 
-Pored toga što je ovo prva od 42 
predviđene ambulante porodične medicine, 
ovo je   i prvi zdravstveni objekat izgrađen 
u zadnjih 40-tak godina u Prijedoru, rekao 
je Miodragović.On je dodao da je u ovoj 
godini je u planu završetak izgradnje i 
adaptacija prostora za 17 ambulanti 
porodične medicine i da počne gradnja još 
dvanaest.  
 

 
 
-U toku je adaptacija centralnog objekta 
Doma zdravlja u Prijedoru, gdje će biti 
smješteno 15 ambilanti porodične 
medicine,  za čiji realizaciju je potrebno 
1.140.000 KM, podsjetio je Miodragović, 
napomenuvši da su definisana sredstva u 
iznosu od 710.000 KM, za koje će se Dom 
zdravlja kreditno zadužiti kako bi u 
planiranom roku završio objekat. 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je da je opština utvrdila mrežu 
ambulanti porodične medicine i da 
obezbjeđuje 35 odsto sredstava dok ostatak 
dolazi od Ministarstva zdravlja i socijane 
zaštite. 
-U Bistrici nikad nije postojala ambulanta i 
ovim smo stanovništvu približili i 
pojeftinili zdravstvenu uslugu, naglasio je 
Pavić . 
U ovom selu registrovano je 1 200 lica koji 
su zdravstvenu zaštitu do sada koristili u 
Lamovitoj, Omarskoj ili Prijedoru,a 
predviđeno  je da u novoj ambulanti 
porodični doktor za sada svakodnevno radi 
četiri časa. 
Novo vatrogasno vozilo 
 
Profesionalna vatrogasna jedinica Prijedor 
bogatija je  za novo vatrogasno vozilo koje 
je posljednja riječ tehnike u toj 
oblasti.Predsjednik Vatrogasnog saveza RS 
Mile Međed  potvrdio je  da je riječ o  
najsavremenijem vatrogasnom vozilu 
urađenom po evropskim standardima. 
-Vatrogasno vozilo koje smo dobili  
napravljeno je  po najnovijim standardima 
kada je u pitanju vatrogatstvo i to nam daje 
mogućnost da svoj posao obavljamo još 
kvalitetnije i efikasnije, kazao je Međed. 
On je dodao da nema više gašenja požara 
sa vodom jer vozilo ima savremena 
sredstva za njeno pretvaranje u pjenu, a  
pored ostalih savremenih dijelova ima i 
dodatni dio opreme koji može spašavati 
ljude i sa 20. sprata visine. 
Međed je potvrdio da je vrijednost ovog 
vozila 578 000KM  te da je kupljeno  
sredstvima čiji je garant bila opština 
Prijedor, a dijelom iz  sredstava 
Vatrogasnog saveza, kao i da je   
nabavljeno putem firme Euromodus iz 
Laktaša i dograđeno  u  firmi „ MG Rijeka 
“ iz Rijeke. 
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-Pored postojećih sedam  vozila  i još 
jednog vozila  za gašenje šumskih požara, 
koje je u planu za nabavku prijedorska 
vatrogasna jedinica  biće jedna od 
najopremljenijih  u RS, rekao je Međed. 
Sekretar Vatrogasnog saveza RS Nikola 
Lončar je potvrdio da  je tokom prošle 
godine savez  izdvojio oko 5,8 miliona KM 
za nabavku  40 vatrogasnih vozila  tipa 
lada-niva  sa dodatnom vatrogasnom 
opremom i 11 najsavremenijih vozila za 
potrebe vatrogasnih društava širom 
Republike Srpske. 
-Pored nešto povoljnijih  vremenskih 
prilika , sigurno je da su i znatno 
opremljenije vatrogasne jedincie 
doprinijele da je broj požara ,u odnosu na 
ranije godine u opadanju, tako da ih je 20 
odsto manje nego prošle i pretprošle 
godine, kazao je Santrač. 
Pored svečanosti smotre 36 vatrogasaca 
prijedorske Vatrogasne jedinice,  
prisutnima su demonstirane mogućnosti 
novog vatrogasnog vozila. 
 
18.6.Počela rekonstrukcija stadiona FK 
Rudar 
 
Stručni saradnik za sport opštine Prijedor 
Zdravko Ostojić je potvrdio da je juče 
počela  prva faza  rekonstrukcija tribina 
Gradskog stadiona, a čija je vrijednost 300 
000KM. 
-Sredstva će u ovoj prvoj fazi 
rekonstrukcije većim dijelom obezbijediti 
opština Prijedor, tako što će se predvidjeti 
nova budžetska stavka- Gradski stadion , a 

očekuje se i pomoć mnogobrojnih ljubitelja  
fudbala i prijedorskih plavo-žutih, kazao je  
Ostojić. 
On je potvrdio da su radovi počeli na 
rekonstrukciji centralne tribine, tako što će 
se postaviti montažna tribina  sa  1500  
sjedećih mjesta , uređenje vip loža, 
svlačionica za igrače, kupatila i prostorije 
za sudije i delegate, kao i prolaz za igrače 
do terena. 
Predsjednik skupštine FK „ Rudar“ Božo 
Grbić je potvrdio da su četiri prijedorska 
građevinska preduzeća  „ Niskogradnja“ , 
 „Mozaik“ ,Unijat“ „Gradinvest“ uvedeni u 
posao i da su radovi već počeli. 
-U ovoj prvoj fazi  planirano je da se 
dijelom za stajanje prilagodi i istočna 
tribina , mada će o njenom  sređivanju biti 
govora kasnije, kazao je Grbić. 
 

 
On je potvrdio da je  završetak radova 
planiran za 20. juli , a da će pomoć ovom 
prijedorskom premijerligašu pružiti 
donatori, prijatelji kluba , a očekuje se i 
razumijevanje izvođača radova. 
-Nadamo se da ćemo zajedničkim snagama 
uspjeti da radove završimo na vrijeme te 
daće Komisija za sertifikaciju stadiona BiH 
verifikovati da je ovaj stadion spreman da 
ugosti fudbalske klubove iz Premijer lige  
BiH, te da ćemo već prvu utakmicu koja je 
zakazana za 8. avgust igrati na ovom 
terenu pred domaćom publikom. rekao je 
Grbić.U drugoj fazi, slijedeće godine 
nastaviće se radovi na  rekonstrukciji 
gradskog stadiona tako što će se izgraditi  i 
istočna tribina na kojoj će se obezbijediti  
još dodatnih 1500  sjedećih mjesta. 
_________________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 


